
Geachte leden van de Raad, Dagelijks bestuurders en mensen op de publieke tribune: 

In 2010 begon de PvdA in een coalitie aan een ambitieuze opdracht. 11 miljoen bezuinigen 
aan de ene kant en door willen gaan met het verbeteren van het leven (wonen, werken, 
leren en spelen) in ons stadsdeel. Ik heb afgelopen weekend nog eens de tijd genomen om 
het coalitieakkoord door te nemen om te kijken wat er van onze ambities terecht is 
gekomen. 

Wij zijn er in is geslaagd om een groot deel van haar ambities waar te maken: 

• Het DB zet in op gevarieerder onderwijs. Achter dit gebouw staat het bewijs. 
Daarnaast hebben we een nieuw gymnasium in Noord 

• Er is en wordt ondanks de bouwcrisis veel gebouwd  : drie winkelcentra, 2 
bibliotheken, 3 nieuwe scholen, 3 huizen van de wijk   een groot deel van de 
Amsterdamse woningbouw en een nieuwe zwembad met buitenbad en een 
filmmuseum; 

• Bedrijven als de Hema, Greenpeace hebben of gaan zich hier vestigen 
• De schooluitval is flink gedaald.  

 

Tot zover het goede nieuws. We hebben 11 miljoen moeten bezuinigen en bezuinigen doet 
pijn.  

De resultaten van ons bezuinigingsbeleid worden steeds zichtbaarder. Dat het steeds 
groener wordt ligt niet aan het feit dat GL in de coalitie zit. Het feit dat we flink bezuinigen 
op het welzijnswerk is niet omdat wij onze idealen hebben bijgesteld. Het zijn maatregelen 
die we hebben moeten nemen om onze begroting op orde te houden. Dat hoort bij 
verantwoordelijk bestuur hoe moeilijk de keuzes vaak ook zijn. 

Wij beweren  niet dat Noord op alle fronten erop vooruit gegaan is. Wel denken wij dat 
gezien de omvang van de bezuinigingen we er  goed in zijn geslaagd om de basis op orde te 
houden.   

Het is vervelend te constateren dat de zaken die ons het meeste zorgen baren niet zelf  in de 
hand hebben. Zo heeft dit DB ervoor gezorgd voor meer werkgelegenheid in  Noord,  toch 
blijft de werkloosheid door de crisis stijgen.   

Ook neemt het aantal ouderen in Noord toe.  Door de bezuinigingen  in de Haag krijgt deze 
groep minder zorg.  Wij moeten de komende jaren een antwoord gaan formuleren op de 
situatie die dan zal ontstaan.  

Het DB vraagt in de voorjaarsnota de raad met voorstellen te komen voor nieuw beleid en 
het verzachten van de effecten van de bezuinigingen.  Met de  16 moties die wij vanavond 
indienen geven wij gehoor aan deze vraag.   

Centraal bij ons staan de bewoners die extra ondersteuning verdienen: 



• Jeugd en Jongeren 
• Ouderen 
• Mensen in  een zwakke sociaal‐economische situatie.  

De moties die wij vanavond indienen gaan over  zaken die van directe invloed zijn op het 
leven van de bewoners van noord en in het bijzonder voor de genoemde groepen waar 
wij prioriteit aan geven. Het zijn zaken waarvan de afgelopen jaren  gebleken is dat een 
andere aanpak niet het gewenste resultaat oplevert.  

De keuzes die dit DB maakt in de VJ nota steunen wij van harte. De voorgestelde reserve 
voor kunst en cultuur heeft in onze fractie tot discussie geleid. 

Wij zien de meerwaarde van kunst en cultuur in ons stadsdeel   De investering in kunst en 
cultuur heeft ons de afgelopen jaren meer gebracht dan alleen maar plezier.  Het heeft 
gezorgd voor economische ontwikkeling. Het heeft gezorgd dat Noord zich transformeert 
van een aantal woonwijken en industriegebieden naar een bruisend stadsdeel. Het heeft 
nieuwe bedrijvigheid aangetrokken en het imago van Noord flink verbeterd.   

Dat het DB ervoor kiest om deze ontwikkeling veilig te stellen kunnen wij goed begrijpen. 
Toch zien wij dat er op andere gebieden, waar wij als stadsdeel op moeten blijven 
investeren, nog een aantal grote financiële uitdagingen zijn. Wij denken dan vooral aan de 
sociale portefeuille (o.a.AWBZ en de transitie jeugdzorg). Hierover is op dit moment nog veel 
onduidelijk. Ook het onderhoud van de leefomgeving verdient extra aandacht. 

Wij gaan akkoord met het huidige voorstel, maar nemen de ruimte om tijdens de 
begrotingsbehandeling 2014 , met voorstellen te komen voor de invulling van de structurele 
middelen.  

In de commissiebehandeling is naar voren gekomen dat het paspoort dat voor het 
Cultuurfonds is opgesteld niet geheel voldeed aan de wensen van de raad. Dhr Post heeft 
toegezegd voor de Begrotingsbehandeling met een aangepast paspoort te komen. Daar 
houden we hem aan. 

De PvdA fractie vraagt meer. Wij willen dat het DB inzichtelijk maakt waar ze de gelden uit 
het cultuurfonds de komende jaren aan wil besteden en welke effecten ze denken te 
bereiken met de investering die ze doen uit deze reserve.   

Dit is nodig om als raad een goede afweging te kunnen maken t.o.v. andere prioriteiten.    

 

 

 

 



Ik breek met de traditie om vlak voor de verkiezingen de politieke tegenstellingen uit te 
vergroten. Het is de afgelopen jaren steeds duidelijker geworden dat de meeste raadsleden 
over het grootste gedeelte van het beleid en de resultaten van dit bestuur tevreden zijn. Het 
is duidelijk dat we hetzelfde willen: Een Noord waar het prettig is om in te wonen!! Met de 
komst van de bestuurscommissies hebben we deze eensgezindheid hard nodig. Naar mijn 
idee staan we voor een Noord waar het prettig is om in te wonen: 

• Dat betekent dat  we niemand uitsluiten en mensen die dat nodig hebben extra 
ondersteunen om op een positieve manier actief te worden in de samenleving 

• Dat betekent dat de leefomgeving schoon, heel en veilig is en aantrekkelijk is om in 
de verblijven 

• Dat betekent dat er activiteiten en faciliteiten zijn waar je plezier aan kan beleven 
en mensen elkaar ontmoeten. 

Wij komen op voor de zwakkeren en blijven ervoor zorgen dat Noord zich blijft 
ontwikkelen tot een sociaal en dynamisch stadsdeel.   

Tot zover mijn eerste termijn 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


